
Bestyrelsesmøde den 24/8-2020 
 
Til stede: 
Rasmus, Janni, Mette, Malene, Claus og Leif 
 

1. Godkendelse af referat 
Godkendt. 
 

2. El i knallertskur og betaling 
Beboere med elscootere ønsker et laderstik i knallertskur. 
Bestyrelsen beder boligselskabet at undersøge hvad prisen vil være for at lægge el ind i 
skurene. 

 
3. Genåbning af fælleshus med restriktioner på baggrund af anbefaling fra Hasseris Boligselskab 

Vi følger Hasseris Boligselskabs anbefalinger og anvisninger vedrørende åbning af fælleshuset. 
Der kommer information om dette i nærmeste fremtid. 

 
4. Affaldssortering. Nyt molokprojekt i afdelingen. 

Projektet blev fremlagt for bestyrelsen, og det forventes at projektet begynder i efteråret. 
Beboerne informeres senere om projektet og om affaldssortering. 
På nuværende tidspunkt ser det ud til at der kommer flere parkeringspladser pga. projektet. 

 
5. Fodring af fugle. 

Bestyrelsen fraråder fortsat fodring af fugle. 
Skelagergårdene betaler en falkoner for at fjerne mågerne. 

 
6. AAU/AAK/HB-børn & unge-projekt støttet af Novo-fonden. 

Punkt udgået. 
 

7. Evt. 
Bestyrelsen ser på mulige Internetleverandører til fiber. 

 


